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STORTINGSVALGET OG SAMETINGSVALGET 2013 

FASTSETTING AV VALGDAG 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 011   

Arkivsaksnr.: 12/332   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

80/12 Formannskapet 25.09.2012 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

Ved stortingsvalget og sametingsvalget 2013 holder Berlevåg kommune valg bare 
mandag den 9. september 2013. 
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Dato for stortings- og sametingsvalget 2013 er fastsatt til mandag den 9. september 
2013. 
 
I medhold av valgloven § 9-2 (2) kan kommunestyret selv med tilslutning fra minst 1/3 
av medlemmene, vedta at det på ett eller flere steder i kommunen skal holdes valg 
også søndagen før den offisielle valgdagen. Vedtaket må treffes senest samtidig med 
budsjettet for det året valget skal holdes. 
 
I samsvar med tidligere praksis vil en foreslå at det bare holdes valg den 9. 
september. 
 
 
Vedlegg: 
Ingen 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Brev av 29.03.2012 fra Kommunal- og regionaldeprtementet. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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HØRING - REGIONAL PLANSTRATEGI FOR FINNMARK 2012-2016 

 

 

Saksbehandler:  Robert Moan Arkiv: 026   

Arkivsaksnr.: 12/598   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

81/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Berlevåg Kommune og Utviklingsstyret i Berlevåg fremmer følgende innspill til 
regional planstrategi for 2012-2016.  

- Generelt til planen  

For å styrke eierskapet og mulighetene for gjennomføring av strategier, bør relevante 
kommuner med spesielle utfordringer og fokus på vekst og utvikling kontaktes i 
forkant av utarbeidelsen av meldingene for å kunne komme med relevant politikk og 
problemområder som bør reflekteres i en planstrategien. Ved og for eksempel å ta 
initiativ til at likestilte kommuner kommer sammen for erfaringsutveksling innenfor 
samfunns- og næringsutvikling, kan god strategi utvikles og større 
utviklingsproblemer forsøkes overvinnes i fellesskap. 

Det må i mye større grad reflekteres hvordan man satser på og utvikler bolyst for 
unge innbyggere i Finnmark. I tillegg til at Finnmark skal styrkes utenom mineral-, 
olje, gass- og fiskeindustri må Finnmark i tillegg være et spenstig, spennende 
kulturnæringsfylke der det satses på kreative unge grundere og man uttrykker 
hvordan unge mennesker skal finne sin plass på de små stedene gjennom 
utdanningstilbud, boligtilbud og tilpasning av spenstige kulturnæringsarbeidsplasser. 

- Om pkt 2: Generelle utviklingstrekk – befolkningsvekst og 
utdanningsproblematikk 

Befolkningsvekst og fraflyttingsproblematikk i de mindre kommunene (jfr. Berlevåg) 
reguleres/påvirkes av flere faktorer der sysselsetting og utdanning er to. 
Arbeidsplasser har tradisjonelt blitt ansett som den viktigste faktoren for å forklare 
folks flyttemønstre. I de senere årene har vi imidlertid sett at det i mindre grad enn før 
er tilstrekkelig at et sted kan tilby arbeidsplasser. Nå er betydningen av stedets 
attraksjonskraft blitt langt viktigere. Folk ønsker å bo på steder der det er et godt 
sosialt miljø, trivelig og trygt, gode fysiske omgivelser, et variert kultur- og fritidstilbud 
og et godt service- og tjenestetilbud.  
 
Tilbud av ulike boliger og tilsvarende boligproblematikk er også en viktig faktor. Vi 
opplever at mangel på boliger i små kommuner rammer hardt. Folk sysselsatt i 
fiskeriene, unge som ønsker å flytte hjemmefra og bo i kommunen, og familier med 
ønske om å flytte til småkommuner som Berlevåg finner ikke plass og må velge større 
kommuner med bedre tilgang på bolig. En regional boligplanlegging med regional 
Husbank, tanker om boligbyggelag og andre tanker om boligutvikling burde 
reflekteres i planstrategien for 2012-1016. 
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- Om pkt 3: Næringsutvikling i nord 

Det er en selvfølge at Regional planstrategi nevner kultur som næring. Finnmark 
påberoper seg å være kulturfylket i Norge og har i sin tid satt av midler til 500 nye 
kulturnæringsarbeidsplasser. At kultur kun knyttes til en kultur- og idrettsstrategi (pkt 
3.5)og innordnes en generell plan for frivillige organisasjoner, idrett osv er ikke en 
plan som legger vekt på å utvikle kulturnæring. 

- Om pkt 3.2 Kompetanse i nord 

I mindre kommuner i Finnmark er tilbudet om tilpasset utdanningsløp i hjemkommune 
gjennom LOSA og andre tilbud svært viktig. Det bør konkretiseres og uttrykkes i 
planstrategien 2012-2016 at det skal satses på god mulighet til både normalt 
utdanningsløp/deler av utdannningsløp for unge som ikke har videregående skoler, 
og det bør understrekes viktigheten av og tilbud om videreutdanning i kommuner som 
har et beskjedent utdanningstilbud.  

- Om pkt 3.3 Samferdsel og kommunikasjon 

Planstrategien må i større grad understreke at et godt kollektivt samferdselssystem 
skal være en prioritet.  
Busstilbudet til og fra småkommunene er svært dårlig.  
Hurtigrutens anløp er ikke til å stole på. De mindre kommunene, så som Berlevåg, 
opplever utenom turistsesong at Hurtigruten relativt ofte velger og ikke anløpe kai. 
Hurtigruten knytter på mange måter Finnmarkskysten sammen og er fortsatt et 
kommunikasjonsmessig tilbud til lokalbefolkningen og lokalsamfunn.  Når det 
besluttes at et skip ikke skal anløpe, selv om de har godt vær, men for å komme à 
jour med tidsanløp senere i seilinga, er dette en situasjon som gjør det uholdbart for 
både reiselivsaktører og private som blir rammet. 

Fulle fly og for få flyruter er også et problem for en rekke småkommuner, som 
Berlevåg. Fly som skal rekke mange små destinasjoner i Finnmark fylles opp av litt 
større knutepunkter pga beliggenheten og møtefrekvensen for eksempel til 
Fylkeskommunen. Skal man til Berlevåg med fly opplever man at flyet er fullt fordi 
strekningen Kirkenes-Vadsø er fullt, mens flyet så går med tomme seter til andre av 
destinasjonene på ruten. Det må jobbes mot flyselskapene for å legge enkelte ruter 
slik at folk i Finnmark får forflytte seg. Det må jobbes for å opprettholde det flytilbudet 
vi har og styrke enkelte strekninger slik at vi får benyttet det flytilbudet som gis på de 
regionale knutepunktene. 

- Om pkt 3.4 Helse og miljø 

Tannhelsetilbudet har i Berlevåg vært nedlagt over nesten 2 år. Det må understrekes 
i en ny tannhelseplan at tannlege skal være tilstede, i hvert fall perioder av en måned, 
i hver kommune.  
Det må derfor utarbeides en plan for rotasjon og utplassering slik at alle kommuner 
gis et tannhelsetilbud, og dette bør reflekteres i planstrategien for 2012-2016. 
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Bakgrunn: 
Saken har vært behandlet av utviklingsstyret som har vedtatt forslaget til uttalelse. 
 
 
Vedlegg: 
Forslag til regional planstrategi for Finnmark 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FRA MOTORFERDSELSFORBUDET 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 12/724   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

82/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Laila Holmgren, Berlevåg. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 
 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Laila Holmgren har søkt om dispensasjon for kjøring med ATV til sin hytte i Gulgo. 
 
I tråd med gjeldende praksis foreslår en at søknaden innvilges. 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 27.08.2012 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FRA MOTORFERDSELSFORBUDET 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 12/768   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

83/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Kåre Larsen, Luftjok. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 
 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 5 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Kåre Larsen, Luftjok, har søkt om dispensasjon for kjøring med ATV til sin hytte i 
Gulgo. Han søker om dispensasjon for 5 turer per år i 5 år. 
 
I tråd med gjeldende praksis foreslår en at søknaden innvilges. 
 
 
Vedlegg: 
Ingen  
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 04.09.2012 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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HØRING - VILKÅR FOR EGGSANKING I KONGSØYA, HELLØYA OG 

SKARVHOLMEN NATURRESERVAT - BERLEVÅG KOMMUNE 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: V65 &13  

Arkivsaksnr.: 12/775   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

84/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Saken legges fram uten innstilling. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Finnmarkseiendommen (FeFo) har sendt forslag til vilkår for eggsanking i Kongsøya, 
Helløya og Skarvholmen naturreservat på høring. Høringsfristen er 01.10.2012. 
 
Forslaget er som følger: 
 

 
I henhold til § 27 i Finnmarksloven kan FeFo sette nærmere vilkår for utnyttelsen av 
fornybare ressurser og innskrenkinger i utnyttelsen. 
 
Vurdering: 
Rådmannen vil be formannskapet særlig drøfte pkt. 2: Hva menes med nærområdet? 
Skal det bare gjelde personer bosatt i Kongsfjord, eller innbyggere i hele kommunen 
(jfr. pkt. 1 der det står innbyggere i Berlevåg)? Videre bør en drøfte hvilken 
kompetanse som skal kunne kreves.  
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Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Brev av 07.09.2012 fra Finnmarkseiendommen 

 
Bjørn Ove Persgård 

rådmann 
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NYTT STEINBRUDD I BERLEVÅG 

 

 

Saksbehandler:  Robert Moan Arkiv: U24   

Arkivsaksnr.: 12/786   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

85/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Saken legges fram til drøfting uten innstilling 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevåg kommune er nylig kontaktet av Kystverket, som redegjorde for sitt arbeid 
knyttet til reparasjoner på Vestermoloen og i forbindelse med bygging av ny indre 
molo i Berlevåg havn. 
 
Kystverket står overfor store utfordringer knyttet til disse prosjektene, fordi det er 
problematisk å finne egnede områder for uttak av stein- og fyllmasser til disse 
prosjektene.  
 
I tillegg er Kystverket kjent med at Berlevåg kommune i tiden fremover har behov for 
betydelige mengder masser i forbindelse med våre utviklingsprosjekter. Her kan 
nevnes utfyllinger i forbindelse med bygging av nye kaier i indre havn, videre i 
forbindelse med tilrettelegging for industriområder på revnes og ikke minst i 
forbindelse med bygging av avlastingsmolo i Kongsfjord. 
 
I denne typen prosjekter er det kommunens oppgave å finne / tilrettelegge for uttak av 
masser, også de hvor Kystverket er byggherre. Således ønsker Kystverket en 
vurdering fra Berlevåg kommune i forhold til å avklare mulige nye områder som kan 
reguleres for uttak av stein- og fyllmasser. Utfordringen med eksisterende 
masseuttak, er at fjellkvaliteten ikke er god nok til å benyttes til prosjekter av den 
karakter som er nevnt ovenfor. 
 
Formannskapet bes således å diskutere dette, slik at administrasjonen kan gi en 
tilbakemelding vedrørende dette til Kystverket. 
 

 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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EGENKAPITAL TIL BERLEVÅG EIENDOMSSELSKAP AS 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 255   

Arkivsaksnr.: 12/791   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

86/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Alle utleieboliger eid av Berlevåg kommune overføres til Berlevåg Eiendomsselskap 
AS som kommunal egenkapital.  
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevåg Marine Næringspark har byttet navn til Berlevåg Eiendomsselskap (BE) 
med formål å kjøpe og bygge boliger for utleie. BE skal bidra til økt vekst i kommunen 
gjennom tilbud om boliger for nye innbyggere.  
 
Behovet for nye boliger i kommunen er prekært og behovet er stort i alle 
aldersgrupper. Hvis Berlevågs ønske om nye bedriftsetableringer skal gi seg utslag i 
etableringer, så må det bygges i nye boenheter. Situasjonen i dag er slik at selv ikke 
fastboende har muligheter til å leie ”egen ” bolig, og en innflytter vil i så måte måtte 
oppleve enda større utfordringer. 
 
Flere fiskebruk kjører en aggressiv politikk for å kjøpe opp hus for å huse sine 
nyansatte. Dette er en politikk som man må forvente vil fortsette all den tid behovet 
for arbeidskraft forventes å øke i tiden fremover.  
 
Berlevåg Eiendomsselskap er opprettet for å bidra til at kommunen og næringslivet 
skal utvikles gjennom tilgang til boliger og næringseiendommer.  
 
BE har overtatt forpliktelsene i det gamle selskap BMN. Det betyr at BE hefter for den 
gjeld og må leve med den økonomien som ligger i selskapet. Sannheten er at BE 
”lever” på avskrivningene. Banken stiller derfor krav om at ; ”Berlevåg kommune 
forplikter seg til å tilføre nødvendig likviditet til Berlevåg Eiendomsselskap AS for 
betjening av renter og avdrag på lånene”.  
 
Her har man i utgangspunktet 2 muligheter, for det første å gå inn med x antall 
millioner i frisk kapital eller for det andre, å overføre dagens boligmasse til selskapet 
som egenkapital.  
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Det første alternativet vil virke på kort sikt, men vil ikke bidra til økte inntekter og 
nødvendig pengestrøm i selskapet over tid.  Det andre alternativet vil øke 
pengestrømmen og muligheten til å videreutvikle selskapet slik at det når de politiske 
målene om økt vekst.  
 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING THE MET SESONGEN 2012-2013 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: U63   

Arkivsaksnr.: 12/793   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

87/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Sangkraft Berlevåg AS gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin under 
operaforestillinger i samfunnshuset på følgende datoer: 
2012: 13.10., 27.10., 10.11., 01.12., 08.12. og 15.12. 
2013: 05.01., 19.01., 16.02., 02.03., 16.03. og 27.04. 
Skjenketid: Fra kl. 1700 til kl. 2400. 
 
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne ansvarlig for skjenkingen. 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Sangkraft Berlevåg AS har søkt om midlertidig skjenkebevilling for 
oparaforestillingene på samfunnshuset sesongen 2012-2013.  
 
Oversikt over sesongens forestillinger: 

Dato/måned Forestilling Komponist Varighet 

13.okt L'Elisir d'Amore/Elskovsdrikken Donizetti 125 min 

27.okt Otello Verdi 185 min 

10.nov The Tempest/Stormen Ades 120 min 

01.des La Clemenza di Tito/Titus Mozart 175 min 

08.des Una Ballo in Maschera/Maskeballet Verdi 200 min 

15.des Aida Verdi 220 min 

    05.jan Les Troyens/Trojanerne Berlioz 300 min 

19.jan Maria Stuart Donizetti 180 min 

16.feb Rigoletto Verdi 180 min 

02.mar Parsifal Wagner 320 min 

16.mar Francesca di Rimini Zandonai 200 min 

27.apr Julius Cesar Händel 245 min 

 
Det søkes om bevilling for skjenking av øl, vin og brennevin i tidsrommet fra kl. 1700 
til kl. 2400. 
 
Vurdering: 
I samsvar med tidligere praksis tilrår rådmannen at søknaden innvilges. 
 
Vedlegg: 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 



  Sak 87/12 
 

Side 15 av 23 

 

Søknad av 17.09.2012. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SKJENKEBEVILLING UNDER BERLEVÅGKONFERANSEN 2012 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: U63   

Arkivsaksnr.: 12/794   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

88/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Berlevåg Blandakor gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin i 
idrettshallen den 12.10.2012. 
Skjenketid: 
Øl, vin og rusbrus: Fra kl. 2000 til 0200. 
Brennevin: Fra kl. 2000 til 0100 
 
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne den ansvarlige for skjenkingen. 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevåg Blandakor er tildelt arrangementet og skal drive baren under 
Berlevågkonferansen 2012. Konferansen finner sted den 12. oktober. 
 
Vi har ennå ikke mottatt søknad om skjenkebevilling, men velger å fremme saken for 
å få et vedtak i tide før konferansen. 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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ALTERNATIVER FOR NYTT TORG I BERLEVÅG SENTRUM 

 

 

Saksbehandler:  Robert Moan Arkiv: L12   

Arkivsaksnr.: 12/135   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

36/12 Formannskapet 29.05.2012 

89/12 Formannskapet 25.09.2012 

 

Innstilling: 

Alternativ 1 – 4 for utforming av nytt torg i Berlevåg sentrum fremlegges til vurdering i 
formannskapet, med målsetting å avklare hvilket alternativ som skal innarbeides i 
planutkastet som snarlig legges ut til offentlig høring. 
 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtedato: 29.05.2012 

Sak: PS  36/12 

  

Resultat:  

 

Behandling i utvalget: 

 

Vedtak: 

 Formannskapet vurderer planprogrammet som nå foreligger som et godt 
grunnlag for det videre planarbeidet i Berlevåg sentrum og havn, 

 Formannskapet mener at dokumentet ivaretar de hensyn og interesser som er 
nødvendig for å etablere et konstruktivt og utviklingsorientert plangrunnlag i 
Berlevåg sentrum. 

 Formannskapet vurderer således at plan- og bygningslovens bestemmelser er 
godt ivaretatt gjennom planprogrammet som nå foreligger. 

Enstemmig vedtatt 
 

Bakgrunn: 
Arbeidet med områdereguleringen for Berlevåg sentrum og havn er kommet et steg 
videre, og kommunen har nå mottatt en stedsanalyse for planområdet (se vedlegg). 
Stedsanalysen (landskapsanalysen) ble av fylkesmannen fremhevet som en viktig 
utredning for å sikre at en i planarbeidet ivaretar landskapsarkitektoniske hensyn.  
 
Stedsanalysen berører flere forhold innenfor planområdet, men har et særlig fokus på 
fremtidig plassering og utforming av torg i Berlevåg. Konkret gir stedsanalysen 4 
forslag til fremtidig avgrensning, plassering og utforming av torg, jfr. stedsanalysen. 
Forslagene er i betydelig grad basert på workshopen som ble gjennomført på 
samfunnshuset 28.02.12, samt i lys av formannskapets diskusjoner rundt dette 
temaet så langt i planprosessen.  
 
Basert på kunnskapen man har innhentet rundt fremtidig plassering og utforming av 
torg, gir stedsanalysen / Sweco følgende kommentarer; 
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”Hvordan man utvikler torget og områdene ved kaia vurderes som særlig viktig i en videre 
utvikling av Berlevåg tettsted. Alle alternativene (i stedsanalysen) foreslår at man gjør arealet 
mot sjøen mer tilgjengelig for allmennheten. Det vurderes som vesentlig at man får til å skape 
et møtested som trekker folk hele året og til ulike tider av døgnet. Det bør derfor legges opp til 
innendørs lokaler (i tilknytning til torget). Det er også viktig at utendørs oppholdsarealer 
skjermes mot vind slik at disse kan benyttes mes mulig. Møtestedet bør også tilpasses flest 
mulig brukergrupper og være fleksibelt med tanke på bruksområder. Blant annet café- 
spisested, lekeplasser for barn og en scene for kulturarrangement vurderes som avgjørende.” 

 
I vurderingen av avsetting av areal til torg i bakkant av kaia i Verre, har også 
hensynet til fiskerinæringen vært viktig. I den sammenheng har man i de ulike torg – 
alternativene forsøkt å avgrense størrelsen på torgarealet, samt også avsatt arealer 
for blant annet lagring tett opp til torget. I tillegg vil man i planutkastet foreslå at 
arealet mellom havnemuseet og trelastkaia omreguleres til fiskeri / næringsareal, slik 
at man frigjør nye arealer for fremtidig næringsutvikling. 
En nærmere vurdering av torg-alternativene følger 
Vurderingene som følger nedenfor er basert på Sweco sin tilbakemeldinger til 
planavdelingen, samt fra stedsanalysen som er vedlagt utredningen. 
 
Alternativ 1: 
Arealet utenfor rådhuset opparbeides til torg med scene mv. Parkeringsplass flyttes til 
ikke opparbeidet tomt sør for torget, samt til tomten sør-vest for rådhuset. Arealet ned 
mot sjøen reguleres til nødvendig trafikkareal for fiskeri, samt lager, 
parkareal/grøntområde og lekeplass. 
 
Kritiske faktorer for at alternativ 1 skal fungere: 

1. Det tilrettelegges for café / spisested i ett av byggene ved torget 
2. Det utflytende asfaltarealet brytes opp og torgarealet blir tydelig avgrenset. 
3. Siktlinja mot sjøen sikres. Ingen bygg / permantente installasjoner må hindre 

sikt mot sjøen. 
 
Alternativ 2: og 3: 
Alternativ 2 og 3 i stedsanalysen er meget like, og vurderes således i sammenheng. 
Torgarealet utenfor rådhuset forblir en parkeringsplass til daglig. Ny møteplass 
opparbeides nedenfor Villa-Borealis bygget med café/spiseplass, scene, grøntareal, 
samt lagerarealer for fiskeri. I alternativ 3 er lagerarealet for fiskeri flyttet mot Storgata 
i nord på bekostning av potensielt grøntareal / lekeareal. Det er sannsynlig at 
trafikkareal knyttet til Norway Seafood må være større enn hva som vises i alternativ 
2. For alternativ 2 og 3 er det derfor nødvendig å se nærmere på avgrensningene og 
arealbruken, for å sikre at man oppnår en god løsning for Norway Seafood. 
 
Kritiske faktorer for at alternativ 2 og 3 skal fungere: 

1. Nødvendig trafikkareal til Norway Seafood sikres. 
2. Selva kaia stenges for tungtransport. Kun trucker og andre mindre 

lastekjøretøy kan passere. 
3. At man skaper en innbydende atkomst / gangareal ned mot det nye 

møtestedet slik at folk lokkes ned mot sjøen. 
 
Alternativ 4: (Landskapsarkitektens forslag) 
Dette alternativet går ut på at man kombinerer alternativene 1 og 2/3. Det 
tilrettelegges for torg med scene og utendørs oppholdsareal på arealet utenfor 
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rådhuset. Samtidig etableres et møtested med café / spiseplass, grøntområde og 
lekeplass på området nedenfor Villa Borealis. Lagerarealer til fiskeri er foreslått som i 
alternativ 2, men kan også flyttes mot nord som i alternativ 3. 
 
Kritiske faktorer for at alternativ 4 skal fungere: 

1. I likhet med alternativ 2 må nødvendig trafikkareal til Norway Seafood sikres. 
Skisserte løsning viser kun mulig prinsippløsning. 

2. Selve kaia stenges for tungtransport, kun mindre lastekjøretøy kan passere. 
3. At det skapes en innbydende atkomst / gangareal ned mot det nye møtestedet 

slik at folk lokkes ned mot sjøen. 
4. Det kan være utfordrende å skape liv på torget til daglig da det har lite 

bruksverdi i hverdagen. Dersom en får etablert en café / spiseplass i et av de 
tilgrensede byggene som i alternativ 1 vil dette være en fordel for torget, men 
samtidig konkurrere med møteplassen ned mot sjøen. Det kan da bli et for 
stort areal. For at torget ikke skal fremstå som et dødt areal i hverdagen, 
vurderes det som ekstra viktig at man vektlegger en god estetisk utforming av 
torget. 

 
Vurdering: 
I områdeplanarbeidet for sentrum / havn er det ønskelig å finne gode og 
fremtidsfokuserte løsninger, som i tillegg bidrar til å skape en god balanse mellom 
blitrafikk og mennesker som oppholder seg i sentrum. Slike arenaer er en mangelvare 
i Berlevåg, men et svært viktig moment for en fremtidig utvikling. Således må 
Berlevåg kommune bestrebe seg på å finne løsninger for torget, som i tillegg til 
ivaretakelse av fiskerinæringen også ivaretar øvrige grupperinger i lokalsamfunnet. 
Gjennomtengte og trivelige areaner og møteplasser vil gi en ny dimensjon til 
Berlevåg, og vil medvirke til økt trivsel i ”Verre”. Vi vet blant annet at det svært lenge 
har vært etterlyst grøntarealer og tilrettelagte møteplasser i sentrum. 
 
Rådmannen ber på dette grunnlag formannskapet å gi sine vurderinger / prioriteringer 
til alternativene for fremtidig Torg som her er presentert. Formannskapets prioritering 
vil legge grunnlaget for de forslag som skal implementeres i planforslaget som snarlig 
skal legges ut til offentlig høring. Prioriteringen som gjøres i denne omgang er ikke 
endelig, men kan justeres senere i prosessn når kommunen har mottatt innspill fra 
andre berørte / offentlige instanser. I forbindelse med planutkastet som nå legges ut, 
har administrasjonen vurdert å presentere flere torg-alternativ for publikum. Dette for 
å bidra til også å gi interesserte / berørte et bredere utgangspunkt for sine innspill til 
planutkastet. 
 
Formannskapet bes således å gå gjennom vedlagte stedsanalyse i forkant av 
formannskapsmøte, slik at man har et godt grunnlag for å komme frem til hvilket 
alternativ som skal innarbeides i planutkastet som skal ut til offentlig høring. 
 
 
Vedlegg: 
Stedsanalyse Berlevåg tettsted 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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